



Studentrådet IVT

NTNU
Fakultet for ingeniørvitenskap
og teknologi

REFERAT

FRA STUDENTRÅDSMØTE

MANDAG 18.10.10 KL 14:15.

Tilstede: Anders Ulvestad, Åsa S. Hoem, Eirin H. Anfinsen, Daniel F. Svoren, Sindre Stunes, Kristian K. Dahl, Henrik Ihlen-Ringel, Sofie M. Aarnes, Joakim Sellevold, Tore L. Falkenberg, Torstein H. Eriksen, Hanne Morsund, Kristine Gjøsæter, Trond D. Holgersen og Øyvind Kurisaki-Sagberg.

Fraværende: Daniel Aaser og Jon Mikkel Haugen.

Observatører: Jone R. Rygg (Styrerepr.)

Møteleder: Anders Ulvestad

Referent: Kari Fürst.

SAKER:

50/10

Orientering v/FTREne.

Det ble orientert fra følgende:

- Dialogmøte m/pro-Rektor for utdanning ved IVT.
- Utdanningsutvalgsmøte IVT.
- Ledergruppemøte IVT.
- HMS-kurs.
- Studentrådet siving.
- Formøte til NTNU Styret v/stud.repr i Styret.

51/10

Forslag, bekreftelse til KTRene.

Torstein, SPR på geo/realfag, hadde utarbeidet et forslag som ble lagt fram. Bekreftelsen ble vedtatt med mindre endringer.

52/10

Samarbeid mellom linjeforeningene og Studentrådet.

Det er ønskelig å få styrket samarbeidet mellom Studentrådet og linjeforeningene ved IVT. For å få dette til vil Åsa og Anders invitere leder og nestleder i hver linjeforening til et uformelt møte sammen med de respektive SPRene. Det vil bli jobbet med å få gjennomført disse møtene i løpet av oktober/november

Postadresse:
Sentralbygg II, Gløshaugen
7491 Trondheim

Besøksadresse:
Sentralbygg II, 2. etg.
(over Tapir mat)

Org.nr: 993 077 895
Telefon: 735 95496
E-post: ivt@studentradet.no

53/10

Nytt fra studieprogrammene, runde rundt bordet.

Bygg: Vært på SPU møte.

- Snakket om SPR og Studentrådet i fakultets time.
- Mange studenter er missfornøyd med matte 4M og 4N, det er f.eks bare en stud.ass på 250 studenter i Mat.lab.

PuP: Fremtidens PuP-studiet ble gjennomført 13.10 og var vellykket med bra oppmøte, men vi håper på bedre representasjon av industrien til neste år.

Ekskursjonskomiteen sammen med Industriringen vil jobbe med dette neste år etter ønske fra studentene.

- Hatt SPU-møte. Jobbet mot dekanusmøte. Diskuterte K-emner.

Geo/petr: Vært på styringsdialogmøte der det ble tatt opp muligheten for en prosess om Fremtidens petroleumsstudiet.

54/10

Eventuelt.

- Jone informerte om:

- STi-valget.

- Referansegruppe-kurs tirsdag 26. oktober fra kl 09:00 – 11:00.

- I forbindelse med å få profilert Studentrådet og de tillitsvalgte er det forslag om å lage helfigur av de tillitsvalgte, ulike sider ved dette ble diskutert.

- Kvalifikasjonsrammeverket, Eirik Lien er ønsket for å holde foredrag om dette. Kari undersøker muligheten.

- Allmøte for IVT i høst er flyttet til 8. november.

- Fest- og aktivitetsminister er Eirin og Joakim.

- Notat vedrørende mentor/fadderordningen blir sendt ut på e-post.

Møte hevet ca kl 15:15

Anders Ulvestad/s/
møteleder

Kari Fürst/s/
referent